

## 管家時報

**GOD IS REALLY A GOD THAT PROVIDES! 神確實是供應的神！**

**Guess what you can do with Old Chopsticks**  
**舊筷子可以做啲咩呢 ???**



plant stakes 植物支架樁

**Old chopsticks are perfect for**

- art and crafts material
- game props like shooting sticks into a bottle
- paint stirrer
- plant stakes

*Now think twice before tossing your chopsticks into the trash!*

**舊筷子非常適合做**

- 手工勞作材料
- 遊戲道具 例如扔筷子入玻璃樽的遊戲
- 油漆攪拌棒
- 植物支架樁

下次要將筷子扔進垃圾桶之前請先想一想！

**小管家小貼士**  
**Little Steward**  
**Life Hacks**



**How many times you can reuse one kitchen paper towel and how? 一張廚房抹手紙你可以重用幾次及如何用?**

**What'd you do with 15 minutes of free time? 你會用15分鐘空閒時間做什麼?**

**Your response may win a prize!**  
**你的回應可能會贏得獎品!**

Sharing 分享

-GOD-

God is really a God that provides! I have been giving stewardship here and there in the past but had never committed to pledge. But after listening to a sermon from Wendy last year about how easy it is to save up for stewardship (save \$1/day = \$356/yr, \$10/wk = \$520/yr, \$50/wk = \$2600/yr.), I decided to give it a try since I spend a lot more on purchases on things I don't need anyways. As I was saving up and fulfilling my pledge for the year, I realized in September that I mis-calculated the amount I saved, I didn't have enough to fulfill the pledge that I committed. While I was still worrying about how I can fulfill my pledge, my boss all of a sudden gave me a bonus without me expecting at all. This bonus is pretty much exactly the amount I needed to fulfill the pledge for the remainder of the year. It just amazes me on how God provides. I listened to so many sermons from different pastors on how God provided for them but experiencing it myself is a whole other level. Like one of the sermons I heard said: "We can never outgive God." which I am starting to trust and believe. My husband has been telling me that he may be out of a job soon for the past five years but not only does he still have a job but he was also given a raise and a bonus. God showed me that I just need to trust HIM to provide instead of worrying about where I will find the money to give. Therefore, I am looking to increase my pledge this year and to continue to experience how God provides for my family even when I am giving more to Him. I encourage everyone not to think too much on where or how we can get this done but to trust God will provide for all our needs. ~ Anonymous

神確實是供應的神！我過去一直隨意地做忠心管家奉獻，從未有參與過認獻。但去年聽了Wendy講道分享關於為忠心管家輕鬆地儲蓄後（每天節省 \$1 = \$356 一年，每週節省 \$10 = \$520 一年，每週節省 \$50 = \$2600 一年），我決定嘗試一下，因為反正我花費很多去購買不需要的東西。當我今年存錢並履行忠心管家認獻時，我在九月意識到我計錯了能夠存的金額，我並沒有足夠的金錢去完成我所認獻的數目。就在我正擔心該如何完成認獻的時候，老闆突然出乎意料地給了我一筆花紅獎金。這筆獎金幾乎剛好是我今年認獻所需剩餘的金額。神的供應真是令我驚嘆。我聽過許多不同牧者的講道見證神如何供應他們，但親身經歷則是另一個層次的體驗。就像我聽過的一篇講道說：“我們永遠無法超越神的施予”，而我開始更相信這句話。我先生在過去五年裡一直告訴我，他可能很快就會失業，但他不僅仍有工作，甚至還獲得了加薪和獎金。神告訴我，我只需要信靠祂會供應，不必擔心去哪裡找錢來奉獻。因此我希望今年增加我的忠心管家認獻，繼續體驗神如何供應我們一家，即使我們奉獻更多。我鼓勵大家無需過多考量我們從何或如何能夠完成這事，而是相信神會供應滿足我們一切所需要的。~ 佚名